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Zápis ze zasedání Zastupitelstva Jihočeského kraje  KHEJ, org. odd. 

ZASTUPITELSTVO JIHO ČESKÉHO KRAJE 
ZÁPIS 

Číslo zasedání: JEDN-Z-23/2011 
Místo konání: Kruhový sál  Krajského úřadu Jihočeského kraje, U Zimního stadionu 2, 2. n.p. 

č. 2008, České Budějovice 
Datum konání: 31. 5. 2011 od 10,00 hod. 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Omluveni: Jaromír Novák, F. Zrzavecký, V. Bohdalová, T. Dušek, P. Braný 
Hosté: dle jednotlivých bodů,  
Předsedající: J. Zimola 
Ověřovatelé: K. Vlasák, V. Kučera 
 

1. bod programu 
Zahájení 
 
23. zasedání zastupitelstva zahájil hejtman kraje J. Zimola, přivítal přítomné a uvedl, že z celkového 
počtu 55 zastupitelů je v době zahájení přítomno 47 zastupitelů, zastupitelstvo je schopno platně jednat a 
usnášet se. Konstatoval, že zápis z minulého jednání byl ověřen a nebyly vzneseny připomínky. 
Do zahájení zasedání se omluvili členové zastupitelstva: J. Novák, F. Zrzavecký, V. Bohdalová, T. 
Dušek, P. Braný. Omluven za pozdní příchod: J. Brodská, T. Vytiska. Neomluveni: Z. Blažek 

 

J. Zimola  
- uvedl ke stažení bod č. 13 - Návrh rozhodnutí o námitkách a vypořádání připomínek k návrhu ZÚR 
Jihočeského kraje (MUDr. Kuba) 
 
- body předložené z návrhu programu na stůl: 
 

� bod 5 – Informace o jednání Rady Asociace krajů ČR (Mgr. Zimola) 
� k bodu 41 (Strategie) – Dodatek materiálu – změna usnesení (RNDr. Krejsová) + Stanovisko 

školské rady při SŠŘS Strakonice 
� bod 68 – Návrh na darování dokumentace pro územní rozhodnutí „Protipovodňová opatření 

Rožmberk“ Povodí Vltavy, s.p. (Ing. Slíva) 
 
Body k zařazení do návrhu programu: 
 

1. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné služby ve veřejné drážní osobní dopravě s 
dopravcem České dráhy, a.s. (MUDr. Kuba)……………………………………………..      11A) 

2. Řešení finanční situace Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje v roce 2011 (Mgr. 
Stráská)……………………………………. ……………………………………………….....38A) 

3. Krajský program prevence kriminality Jihočeského kraje pro rok 2011 - výběr projektů 2. výzvy 
(Mgr. Stráská)  …………………………………………..…………………………………….38B) 

4. Dotace z FRŠ - IV. etapa (RNDr. Krejsová)…………………………………………………..44A) 
5. Změna usnesení ZK ve věci schválení seznamu staveb k zahájení v roce 2011 v rámci dotačního 

programu MZe 129 180 „Výstavba a obnova infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ (Ing. 
Vlasák)…………………………………………………………………………………………54A) 

 
 
Elektronicky z důvodu velké obsáhlosti rozeslány přílohy č. 1 – 3 k bodu pozvánky: 

č. 41 – Strategie rozvoje školství Jihočeského kraje (RNDr. Krejsová) 
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Materiály předložené na stůl:  
  
Závěrečná zpráva o realizaci AP PRK 2010,  
Zpravodaj RERA 
 
Diskuse: 
M. Kuba 
- uvedl důvody stažení bodu 13 – materiál bude dopracován, námitky se vypořádávají; zatím není k 
dispozici vyjádření Ministerstva životního prostředí ČR, potřebné ke schválení dokumentu; 
 
Hlasování č. 1 o J. Zimolou uvedených úpravách v návrhu programu: 
48/0/0 
(pro/proti/zdržel se) 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 2 o upraveném programu zasedání zastupitelstva jako celku: 
47/0/1 
Upravený program byl schválen. 
 
Program zasedání (po úpravách): 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti Rady Jihočeského kraje za období od 25. 3. do 10. 5. 2011 (Mgr. Jiří Zimola, mat. 

č. 117/ZK/11)  
3. Zpráva o plnění usnesení Zastupitelstva Jihočeského kraje (Mgr. Jiří Zimola, mat. č. 161/ZK/11)  
4. Zpráva o vyřizování podnětů, dotazů a připomínek členů zastupitelstva kraje (Mgr. Jiří Zimola, mat. 

č. 167/ZK/11)  
5. Informace o jednání Rady Asociace krajů ČR (Mgr. Jiří Zimola, mat. č. 234/ZK/11) Dodatečně 
6. Grantový program na podporu jednotek SDH obcí Jihočeského kraje, 1. výzva pro rok 2011 - výběr 

projektů (Mgr. Jiří Zimola, mat. č. 168/ZK/11)  
7. Návrh jmenování zástupce Jihočeského kraje na valnou hromadu společnosti RERA a.s. (Mgr. Jiří 

Zimola, mat. č. 186/ZK/11)  
8. Návrh jmenování zástupce Jihočeského kraje na valnou hromadu společnosti Jihočeské letiště České 

Budějovice a.s. (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 175/ZK/11)  
9. Návrh na odvolání PhDr. Jana Stráského z funkce odborného poradce PS ZK pro problematiku 

Šumavy (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 215/ZK/11)  
10. Memorandum o obchodně hospodářské, vědeckotechnické a kulturní spolupráci mezi vedením 

Moskevské oblasti Ruské federace a Jihočeským krajem (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 235/ZK/11)  
11. Odstoupení od kupní smlouvy se spol. R.A.B. spol. s r.o. (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 228/ZK/11)  
12. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné služby ve veřejné drážní osobní dopravě s dopravcem 

České dráhy, a.s. (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 238/ZK/11) Nový bod 
13. Jmenování náhradníka Výběrové komise Zprostředkujícího subjektu Jihočeského kraje pro výběr 

projektů předložených v rámci 2. výzvy globálního grantu č. CZ.1.07/3.2.08 v oblasti podpory 3.2 
Operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 
187/ZK/11)  

14. Částečná změna upřesňujícího pokynu k zadání ÚPVÚC Jihočeského kraje (MUDr. Martin Kuba, 
mat. č. 222/ZK/11)  

15. Grantový program Podpora tvorby územně plánovací dokumentace obcí - výběr projektů (MUDr. 
Martin Kuba, mat. č. 184/ZK/11)  

16. Udělení výjimky z pravidel grantového programu Podpora tvorby územně plánovací dokumentace 
obcí - výzva pro rok 2008 (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 185/ZK/11)  

17. Prodloužení termínu pro podání žádostí do budoucích dotačních titulů z grantových programů 
vyhlášených v rámci AP PRK v letech 2007 - 2009 (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 174/ZK/11)  

18. Grantový program Úcta k předkům - vyhodnocení žádostí (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 218/ZK/11)  
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19. Grantový program Jihočeského kraje Zavádění nových technologií a obnova vybavení konzervatoře a 
základních uměleckých škol hudebními nástroji, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projektů (MUDr. 
Martin Kuba, mat. č. 182/ZK/11)  

20. Grantový program Podpora služeb nedefinovaných v zákoně č.108/2006 sb., o sociálních službách, 1. 
výzva pro rok 2011 - schválení projektů (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 173/ZK/11)  

21. Grantový program Jihočeského kraje Podpora zřízení bezpečnostních prvků na pozemních 
komunikacích, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projektů (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 179/ZK/11)  

22. Grantový program Jihočeského kraje Podpora činnosti tělovýchovných jednot, 1. výzva pro rok 2011 
- výběr projektů (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 183/ZK/11)  

23. Grantový program Zlepšení veřejného osvětlení v obcích, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projektů 
(MUDr. Martin Kuba, mat. č. 171/ZK/11)  

24. Grantový program Podpora přímého prodeje jihočeských zemědělských a potravinářských produktů, 
1. výzva pro rok 2011 - výběr projektů (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 170/ZK/11)  

25. Grantový program Jihočeského kraje Rozvoj infrastruktury podporující zážitkovou turistiku, 1. výzva 
pro rok 2011 - výběr projektů (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 169/ZK/11)  

26. Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Dačice, a.s. (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 
191/ZK/11)  

27. Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Jindřichův Hradec, a.s. (Mgr. Ivana 
Stráská, mat. č. 192/ZK/11)  

28. Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Písek, a.s. (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 
193/ZK/11)  

29. Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Prachatice, a.s. (Mgr. Ivana Stráská, 
mat. č. 194/ZK/11)  

30. Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Strakonice, a.s. (Mgr. Ivana Stráská, 
mat. č. 195/ZK/11)  

31. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice České Budějovice, 
a.s. (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 196/ZK/11)  

32. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Český Krumlov, 
a.s. (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 197/ZK/11)  

33. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Dačice, a.s. (Mgr. 
Ivana Stráská, mat. č. 198/ZK/11)  

34. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Jindřichův 
Hradec, a.s. (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 199/ZK/11)  

35. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Písek, a.s. (Mgr. 
Ivana Stráská, mat. č. 200/ZK/11)  

36. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Prachatice, a.s. 
(Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 201/ZK/11)  

37. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Strakonice, a.s. 
(Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 202/ZK/11)  

38. Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Tábor, a.s. (Mgr. 
Ivana Stráská, mat. č. 203/ZK/11)  

39. Řešení finanční situace Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje v roce 2011 (Mgr. Ivana 
Stráská, mat. č. 232/ZK/11) Nový bod 

40. Krajský program prevence kriminality Jihočeského kraje pro rok 2011 - výběr projektů 2. výzvy 
(Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 233/ZK/11) Nový bod 

41. Realizace projektu „Přístrojové vybavení - IC Nemocnice Písek, a. s.“ a jeho předfinancování z 
rozpočtu Jihočeského kraje (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 158/ZK/11)  

42. Realizace projektu „Krajský standardizovaný projekt ZZS Jihočeského kraje“, jeho kofinancování a 
předfinancování z rozpočtu Jihočeského kraje (Mgr. Ivana Stráská, mat. č. 227/ZK/11)  

43. Strategie rozvoje školství Jihočeského kraje (RNDr. Jana Krejsová, mat. č. 221/ZK/11)  
44. Žádost o změnu procentuální výše spolufinancování projektu (RNDr. Jana Krejsová, mat. č. 

166/ZK/11)  
45. Účast na Hrách V. zimní olympiády dětí a mládeže ČR v roce 2012 v Moravskoslezském kraji 

(RNDr. Jana Krejsová, mat. č. 220/ZK/11)  
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46. Dodatky zřizovacích listin škol a školských zařízení (RNDr. Jana Krejsová, mat. č. 219/ZK/11)  
47. Dotace z FRŠ - IV. etapa (RNDr. Jana Krejsová, mat. č. 236/ZK/11) Nový bod 
48. Grantový program Nemovité kulturní památky 2011 - výběr projektů (Ing. František Štangl, mat. č. 

204/ZK/11)  
49. Grantový program Zvýšené náklady obnovy památkově chráněných staveb 2011 - výběr projektů 

(Ing. František Štangl, mat. č. 206/ZK/11)  
50. Grantový program Movité kulturní dědictví 2011 - výběr projektů (Ing. František Štangl, mat. č. 

207/ZK/11)  
51. Grantový program Obnova drobné sakrální architektury v krajině 2011 - výběr projektů (Ing. 

František Štangl, mat. č. 208/ZK/11)  
52. Grantový program Předprojektová příprava obnovy kulturních památek 2011 - výběr projektů (Ing. 

František Štangl, mat. č. 209/ZK/11)  
53. Projednání jmenovitých podpor ve veřejném zájmu kraje pro Jihočeskou agenturu pro podporu 

inovačního podnikání o.p.s. na rok 2011 (Ing. František Štangl, mat. č. 229/ZK/11)  
54. Prodloužení termínu pro závěrečné vyúčtování - obec Horosedly (Ing. Karel Vlasák, mat. č. 

180/ZK/11)  
55. Dohoda o spolupráci mezi Jihočeským krajem a sdružením Krasec, o.s. - krajská síť 

environmentálních center v jižních Čechách (Ing. Karel Vlasák, mat. č. 225/ZK/11)  
56. Příspěvky na hospodaření v lesích - 2. část žádostí k projednání (Ing. Karel Vlasák, mat. č. 

226/ZK/11)  
57. Grantový program na podporu činnosti útulků pro zvířata - výběr projektů (Ing. Karel Vlasák, mat. č. 

214/ZK/11)  
58. Změna usnesení ZK ve věci schválení seznamu staveb k zahájení v roce 2011 v rámci dotačního 

programu MZe 129 180 „Výstavba a obnova infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ (Ing. Karel 
Vlasák, mat. č. 244/ZK/11) Nový bod 

59. Rozpočtové změny 14/11 (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 205/ZK/11)  
60. Plnění rozpočtu Jihočeského kraje za 1. čtvrtletí roku 2011 (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 172/ZK/11)  
61. Žádosti o prominutí odvodů a penále za porušení rozpočtové kázně (JUDr. Luboš Průša, mat. č. 

223/ZK/11)  
62. Předání staveb k hospodaření Správě a údržbě silnic Jihočeského kraje (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 

212/ZK/11)  
63. Majetkoprávní vypořádání nemovitostí (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 211/ZK/11)  
64. Záměr majetkoprávního vypořádání nemovitostí (MUDr. Martin Kuba, mat. č. 210/ZK/11)  
65. Záměr prodeje areálu bývalé lesnické školy ve Vimperku (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 176/ZK/11)  
66. Prodej nemovitosti a zřízení věcného břemene v k. ú. Měšice u Tábora (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 

231/ZK/11)  
67. Prodej nepotřebných nemovitostí v k. ú. České Budějovice 3 (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 177/ZK/11)  
68. Výkup spoluvlastnického podílu pozemků potřebných pro zabezpečení provozu letiště České 

Budějovice (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 216/ZK/11)  
69. Výkup částí pozemků v území vzletových rovin letiště České Budějovice (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 

181/ZK/11)  
70. III. etapa odstraňování nepotřebných staveb v areálu Jihočeského letiště České Budějovice (Ing. 

Jaromír Slíva, mat. č. 189/ZK/11)  
71. Přijetí daru pozemku a záměr darování pozemku v k.ú. Homole (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 

178/ZK/11)  
72. Návrh na darování dokumentace pro územní rozhodnutí „Protipovodňová opatření Rožmberk“ 

Povodí Vltavy, s. p. (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 190/ZK/11) Dodatečně 
73. Koupě pozemku pro Domov Libníč a Centrum sociálních služeb Empatie (Ing. Jaromír Slíva, mat. č. 

230/ZK/11)  
74. Schválení omezujících podmínek bezúplatného převodu pozemku v k. ú. Vimperk (Ing. Jaromír 

Slíva, mat. č. 153/ZK/11)  
75. Různé, diskuze 
76. Závěr 
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Za ověřovatele zápisu 23. zasedání zastupitelstva kraje byli navrženi: 
V. Kučera, K. Vlasák 

 
Hlasování č. 3 o volbě ověřovatelů zápisu: 
45/0/3 
Návrh byl přijat. 
  
Návrh na členy návrhové a volební komise:  
M. Hrdinová, S. Sedláček, J. Slíva, P. Eliáš 
 
Hlasování č. 4 o návrhu na složení návrhové a volební komise: 
44/0/4 
Návrh byl přijat. 
  
Předsedou návrhové a volební komise byl zvolen J. Slíva. 
  
Hejtman určil pracovníka krajského úřadu, který pořídí zápis – Radmila Mrázková z odboru Kanceláře 
hejtmana, spolupráce Dagmar Tousková. Zápis z 22. zasedání zastupitelstva kraje 19. 4. 2011 byl 
ověřovateli ověřen a podepsán a nebyly proti němu podány žádné připomínky. 
 
 
2. bod programu 
Zpráva o činnosti Rady Jihočeského kraje za období od 25. 3. do 10. 5. 2011 
 
Předkladatel: J. Zimola 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 5 o přijetí usnesení: 45/0/2 
Číslo usnesení: 155/2011/ZK-23 
 
3. bod programu 
Zpráva o plnění usnesení Zastupitelstva Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: J. Zimola 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 6 o přijetí usnesení: 45/0/2 
Číslo usnesení: 156/2011/ZK-23 
 
4. bod programu 
Zpráva o vyřizování podnětů, dotazů a připomínek členů zastupitelstva kraje 
 
Předkladatel: J. Zimola 
Diskuze: 
A. Nohavová 
- uvedla, že memorandum v bodě zajištění lůžkové péče není ze strany Jihočeského kraje plněno; 
- k odpovědi ze strany VZP Ing. Hlachové – v Dačicích nejsou v chirurgickém a interním oboru akutní 
lůžka; stálo by za zamyšlení pro VZP, zda jsou lůžka po JK rovnoměrně rozmístěna; 
- k investicím - k zajištění zdravotní péče nestačí pouze ambulance;  
 
J. Zimola 
- k vyjádření A. Nohavové poznamenal, že přes všechny snahy JK není možné s VZP tyto kroky 
dohodnout; 
 
I. Stráská 
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- v memorandu je uvedena formulace, že budeme usilovat o znovuobnovení lůžek interní a chirurgické 
péče - usilujeme o to, v nemocnici ovšem v současné době chybí lékaři, kteří zajišťují tuto odbornou 
službu; 
 
Hlasování č. 7 o přijetí usnesení: 35/1/12 
Číslo usnesení: 157/2011/ZK-23 
 
5. bod programu 
Informace o jednání Rady Asociace krajů ČR 
 
Předkladatel: J. Zimola 
J. Zimola 
- vysvětlil důvody předložení materiálu na stůl (v materiálu měla být uvedena aktuální informace z 
jednání Asociace krajů ČR 26. -27. 5. 2011 v Trenčíně, ze které byl omluven); 
- podal stručnou informaci z 19. jednání Rady Asociace krajů ve dnech 28. - 29. 2011 v Otrokovicích; 
(nejaktuálnější věcí byla záležitost týkající se prohlášení ministra M. Kalouska o odstoupení vlády ČR z 
kofinancování regionální drážní dopravy); 
 
Diskuze: 
V. Baborová 
- dotaz, jaké konkrétní závěry v otázce optimalizace školství z diskuse v AK vyplynuly; 
 
J. Zimola 
- debata se vedla o probíhajícím procesu optimalizace; řešení optimalizačních karet, jakým způsobem 
přistupují jednotlivé kraje k procesu optimalizace, slučování či splynutí škol, nakolik jsou dodržovány 
poměry maturitních a učebních oborů; optimalizace se nemůže týkat jiných školských subjektů 
zřizovaných jinými organizacemi; AK se domnívá, že by v tomto momentu měla zasáhnout vláda; zatím 
máme ústní příslib ministra školstva, že po prováděné optimalizace nedojde k povolování škol jiných 
subjektů;  
- k přijímacím zkouškám – nejednota mezi názory jednotlivých krajů; 
 
Hlasování č. 8 o přijetí usnesení: 42/0/6 
Číslo usnesení: 158/2011/ZK-23 
 
 
6. bod programu 
Grantový program na podporu jednotek SDH obcí Jihočeského kraje, 1. výzva pro rok 2011 - 
výběr projekt ů 
 
Předkladatel: J. Zimola 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 9 o přijetí usnesení: 46/0/1 
Číslo usnesení: 159/2011/ZK-23 
 
 
7. bod programu 
Návrh jmenování zástupce Jihočeského kraje na valnou hromadu společnosti RERA a.s. 
 
Předkladatel: J. Zimola 
- na valnou hromadu společnosti delegováni Ing. František Štangl jako zástupce a Ing. Václav Valhoda 
jako náhradník; 

� Bez rozpravy 
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Hlasování č. 10 o přijetí usnesení: 43/0/4 
Číslo usnesení: 160/2011/ZK-23 
 
 
8. bod programu 
Návrh jmenování zástupce Jihočeského kraje na valnou hromadu společnosti Jihočeské letiště 
České Budějovice a.s. 
 
Předkladatel: M. Kuba 
- na valnou hromadu společnosti delegováni Ing. Karel Vlasák jako zástupce a Mgr. Ivana Stráská jako 
náhradnice; 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 11 o přijetí usnesení: 43/0/4 
Číslo usnesení: 161/2011/ZK-23 
 
 
9. bod programu 
Návrh na odvolání PhDr. Jana Stráského z funkce odborného poradce PS ZK pro problematiku 
Šumavy 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 12 o přijetí usnesení: 44/0/3 
Číslo usnesení: 162/2011/ZK-23 
 
 
10. bod programu 
Memorandum o obchodně hospodářské, vědeckotechnické a kulturní spolupráci mezi vedením 
Moskevské oblasti Ruské federace a Jihočeským krajem 
 
Předkladatel: M. Kuba 
Diskuze: 
J. Zahradník 
- otázka na důvody spolupráce s moskevskou oblastí; domnívá se, že partnerskou smlouvu s moskevskou 
oblastí již má uzavřenou Středočeský kraj; 
 
I. Stráská 
- uvedla důvody spolupráce - nejde pouze o Moskvu, ale i další města v okolí jsou velmi významnými 
středisky průmyslu a cestovního ruchu; jde o průnik do podnikatelských struktur;  
 
M. Kuba 
- velmi významný je investiční potenciál;  
 
J. Zimola 
- nejde o klasickou partnerskou smlouvu mezi dvěma regiony, ale jde o memorandum o obchodně 
hospodářské, vědeckotechnické a kulturní spolupráci; 
 
Hlasování č. 13 o přijetí usnesení: 43/0/4 
Číslo usnesení: 163/2011/ZK-23 
 
11. bod programu 
Odstoupení od kupní smlouvy se spol. R.A.B. spol. s r.o. 
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Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 14 o přijetí usnesení: 43/0/4 
Číslo usnesení: 164/2011/ZK-23 
 
 
12. bod programu 
Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné služby ve veřejné drážní osobní dopravě s dopravcem 
České dráhy, a.s. 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 15 o přijetí usnesení: 44/0/4 
Číslo usnesení: 165/2011/ZK-23 
 
 
13. bod programu 
Jmenování náhradníka Výběrové komise Zprostředkujícího subjektu Jihočeského kraje pro výběr 
projekt ů předložených v rámci 2. výzvy globálního grantu č. CZ.1.07/3.2.08 v oblasti podpory 3.2 
Operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 16 o přijetí usnesení: 44/0/4 
Číslo usnesení: 166/2011/ZK-23 
 
 
14. bod programu 
Částečná změna upřesňujícího pokynu k zadání ÚPVÚC Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 17 o přijetí usnesení: 43/0/5 
Číslo usnesení: 167/2011/ZK-23 
 
 
15. bod programu 
Grantový program Podpora tvorby územně plánovací dokumentace obcí - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 18 o přijetí usnesení:  44/0/4 
Číslo usnesení: 168/2011/ZK-23 
 
 
16. bod programu 
Udělení výjimky z pravidel grantového programu Podpora tvorby územně plánovací dokumentace 
obcí - výzva pro rok 2008 
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Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 19 o přijetí usnesení: 42/0/6 
Číslo usnesení: 169/2011/ZK-23 
 
 
17. bod programu 
Prodloužení termínu pro podání žádostí do budoucích dotačních titulů z grantových programů 
vyhlášených v rámci AP PRK v letech 2007 - 2009 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 20 o přijetí usnesení: 45/0/3 
Číslo usnesení: 170/2011/ZK-23 
 
J. Zimola, M. Kuba – navrhli sloučení důvodových zpráv a diskuse k bodům programu č. 18 – 25; 
18. bod programu 
Grantový program Úcta k předkům - vyhodnocení žádostí 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 21 o přijetí usnesení: 46/0/2 
Číslo usnesení: 171/2011/ZK-23 
 
 
19. bod programu 
Grantový program Jihočeského kraje Zavádění nových technologií a obnova vybavení 
konzervatoře a základních uměleckých škol hudebními nástroji, 1. výzva pro rok 2011 - výběr 
projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 22 o přijetí usnesení: 46/0/2 
Číslo usnesení: 172/2011/ZK-23 
 
 
20. bod programu 
Grantový program Podpora služeb nedefinovaných v zákoně č.108/2006 sb., o sociálních službách, 
1. výzva pro rok 2011 - schválení projektů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 23 o přijetí usnesení: 41/0/7 
Číslo usnesení: 173/2011/ZK-23 
 
 
21. bod programu 
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Grantový program Jihočeského kraje Podpora zřízení bezpečnostních prvků na pozemních 
komunikacích, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 24 o přijetí usnesení: 46/0/2 
Číslo usnesení: 174/2011/ZK-23 
 
 
22. bod programu 
Grantový program Jihočeského kraje Podpora činnosti tělovýchovných jednot, 1. výzva pro rok 
2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 25 o přijetí usnesení: 48/0/0 
Číslo usnesení: 175/2011/ZK-23 
 
 
23. bod programu 
Grantový program Zlepšení veřejného osvětlení v obcích, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 26 o přijetí usnesení: 44/0/4 
Číslo usnesení: 176/2011/ZK-23 
 
 
24. bod programu 
Grantový program Podpora přímého prodeje jihočeských zemědělských a potravinářských 
produkt ů, 1. výzva pro rok 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 27 o přijetí usnesení: 47/0/1 
Číslo usnesení: 177/2011/ZK-23 
 
 
25. bod programu 
Grantový program Jihočeského kraje Rozvoj infrastruktury podporující zážitkovou turistiku, 1. 
výzva pro rok 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 28 o přijetí usnesení: 45/0/3 
Číslo usnesení: 178/2011/ZK-23 
 
I. Stráská – navrhla sloučení důvodových zpráv a diskusi k bodům programu č. 26 – 30; 
26. bod programu 
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Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Dačice, a.s. 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 29 o přijetí usnesení: 45/0/3 
Číslo usnesení: 179/2011/ZK-23 
 
 
27. bod programu 
Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Jindřichův Hradec, a.s. 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 30 o přijetí usnesení: 46/0/2 
Číslo usnesení: 180/2011/ZK-23 
 
 
28. bod programu 
Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Písek, a.s. 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 31 o přijetí usnesení: 46/0/2 
Číslo usnesení: 181/2011/ZK-23 
 
 
29. bod programu 
Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Prachatice, a.s. 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 32 o přijetí usnesení: 43/0/5 
Číslo usnesení: 182/2011/ZK-23 
 
 
30. bod programu 
Zvýšení základního kapitálu akciové společnosti Nemocnice Strakonice, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 33 o přijetí usnesení: 40/0/8 
Číslo usnesení: 183/2011/ZK-23 
 
I.Stráská – sloučila důvodové zprávy a rozpravu k bodům programu č. 31 – 38; 
 
31. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice České 
Budějovice, a.s. 
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Předkladatel: I. Stráská 
� Bez rozpravy 

 
Hlasování č. 34 o přijetí usnesení: 41/0/7 
Číslo usnesení: 184/2011/ZK-23 
 
 
32. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Český Krumlov, 
a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 35 o přijetí usnesení: 40/0/8 
Číslo usnesení: 185/2011/ZK-23 
 
 
33. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Dačice, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 36 o přijetí usnesení: 40/0/8 
Číslo usnesení: 186/2011/ZK-23 
 
 
34. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Jindřichův 
Hradec, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 37 o přijetí usnesení: 40/0/7 
Číslo usnesení: 187/2011/ZK-23 
 
 
35. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Písek, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 38 o přijetí usnesení: 40/0/7 
Číslo usnesení: 188/2011/ZK-23 
 
 
36. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Prachatice, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
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Hlasování č. 39 o přijetí usnesení: 41/0/6 
Číslo usnesení: 189/2011/ZK-23 
 
 
37. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Strakonice, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 40 o přijetí usnesení: 39/0/8 
Číslo usnesení: 190/2011/ZK-23 
 
 
38. bod programu 
Vyrovnávací platba za závazek veřejné služby na rok 2011 společnosti Nemocnice Tábor, a.s. 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 41 o přijetí usnesení: 41/0/6 
Číslo usnesení: 191/2011/ZK-23 
 
 
39. bod programu 
Řešení finanční situace Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje v roce 2011 
 
Předkladatel: I. Stráská 
- k materiálu předložena prezentace, I. Stráská v prezentaci uvedla dopady akce „Děkujeme, odcházíme“ 
a podpisu memoranda v jednotlivých krajích, oblastní střediska a výjezdová místa ZZS JK; rozpočet ZZS 
pro r. 2011; strukturu počtu zaměstnanců ZZS, počet výjezdů ZZS JK, porovnání počtu výjezdů v letech 
2004-2010; podala informaci o dopadech kroků ministerstva zdravotnictví na mzdy a navrhovaná řešení 
chybějících 32,5 mil. Kč; 
 
Diskuse: 
F. Štangl 
- dotaz na průběh v dalších letech a na přípravu případných racionalizačních opatření v ZZS; 
 
I. Stráská 
- vypracován plán úsporných opatření; bude muset dojít k racionalizaci v této oblasti; v současné době 
není prostor k navýšení provozních prostředků; péči by měly hradit pojišťovny, záležitost je předmětem 
jednání asociace krajů a ministerstva zdravotnictví; 
 
Hlasování č. 42 o přijetí usnesení: 46/0/3 
Číslo usnesení: 192/2011/ZK-23 
 
 
40. bod programu 
Krajský program prevence kriminality Jiho českého kraje pro rok 2011 - výběr projekt ů 2. výzvy 
 
Předkladatel: I. Stráská 

� Bez rozpravy 
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Hlasování č. 43 o přijetí usnesení: 44/0/5 
Číslo usnesení: 193/2011/ZK-23 
 
 
41. bod programu 
Realizace projektu „Přístrojové vybavení - IC Nemocnice Písek, a. s.“ a jeho předfinancování z 
rozpočtu Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 44 o přijetí usnesení: 46/0/3 
Číslo usnesení: 194/2011/ZK-23 
 
 
42. bod programu 
Realizace projektu „Krajský standardizovaný projekt  ZZS Jihočeského kraje“, jeho kofinancování 
a předfinancování z rozpočtu Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: I.Stráská 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 45 o přijetí usnesení: 47/0/2 
Číslo usnesení: 195/2011/ZK-23 
 
F. Štangl 
- požádal o 20 min. přestávku na poradu klubu z důvodu vyjasnění stanovisek k jednotlivým návrhům 
klubu ke slučování škol; 
 
J. Zimola 
- návrh akceptuje; 
 
43. bod programu 
Strategie rozvoje školství Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: J. Krejsová 
J. Zimola 
- při přípravě optimalizačních návrhů vycházel kraj ze statistických i odborných analýz, dostupných dat a 
stanovených kritérií; uvedl důvody předkládané optimalizace: demografický pokles věkové skupiny žáků 
vstupujících do středních škol, nadměrné kapacity sítě středních škol, přiměřená reakce na momentální a 
budoucí potřeby trhu práce při zachování optimálního poměru mezi maturitními a učebními obory;  

- všechny návrhy byly projednány napříč politickým spektrem s představiteli sociálních partnerů, zástupci 
hospodářské i agrární komory, s krajskou tripartitou, úřadem práce a dalšími; veškeré podklady byly 
předmětem mnoha jednání podle předem časově a obsahově stanoveného harmonogramu; v této věci 
nebylo nic podceněno a odmítá dnes napadanou údajnou nekomunikaci; 

- nemáme možnost ovlivnit optimalizaci na soukromých či církevních školách, ale dostalo se ubezpečení 
od ministra školství, že bez souhlasného vyjádření kraje nebude žádná taková škola v kraji otevřena; 
v následujících letech je ze strany profesních komor a úřadu práce požadována další redukce počtu škol 
na základě sledování poptávky trhu práce; kraj bude muset v příštím období přistoupit k dalším vlnám 
optimalizace; 
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- v průběhu posledních dnů byly předloženy petice, stanoviska či protestní dopisy; rada kraje je v souladu 
se zákonem projedná a bude na ně odpovězeno;  

- ujistil, že jsme k procesu optimalizace přistoupili zodpovědně; předkládané návrhy vyjadřují širokou 
míru shody; uvedl změnu z jednoho z optimalizačních návrhů v Soběslavi, kdy je doporučeno 
zastupitelstvu kraje odsouhlasit jinou variantu budoucí podoby společné školy (splynutí škol); 

 
J. Krejsová 
- nastínila situaci ve školství v prezentaci, která obsahovala informace o předškolním vzdělávání, počtu 
žáků ZŠ; demografickou projekci věkové skupiny 15letých v JK, stav a změny vzdělávací soustavy 
(pokles SŠ a VOŠ); uvedla důvody optimalizace, kritéria pro změny v síti škol, cíle optimalizace v kraji; 
nástroje realizace optimalizace, přínosy optimalizace a rozložení škol v JK;  
 
Návrhy na sloučení či splynutí škol: 
Gymnázium olympijských nadějí, České Budějovice, Emy Destinové 46  
Gymnázium, České Budějovice, Česká 64 
 
Obchodní akademie, Třeboň, Táboritská 688 
Střední odborná škola Střední odborné učiliště, Třeboň, Vrchlického 567 
 
Střední odborné učiliště, Netolice, Václavská 92                                                                                                     
Střední škola, Vimperk, Nerudova 267 
 
Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola, Strakonice, Želivského 291                                         
Střední škola řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934 
 
Střední odborné učiliště technické, Soběslav, Jiráskova 66/II                                                                                        
Odborné učiliště, Praktická škola a Základní škola, Soběslav, Wilsonova 405 
(změna oproti původně předloženému materiálu - dojde ke splynutí škol, vznikne nová škola a proběhne 
výběrové řízení na nového ředitele) 
 
Střední zemědělská škola, Písek, Čelakovského 200                                                                                  
Obchodní akademie a Jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky, Písek, Karlova 111 
 

- optimalizace byla projednána ve Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost JK, hospodářskou a 
agrární komorou (hospodářská komora požadovala razantnější optimalizaci), úřadem práce, krajskou 
tripartitou, dále s optimalizací vyjádřila souhlas rada pro rozvoj lidských zdrojů a krajské sdružení 
ředitelů středních škol CZESHA; optimalizační návrhy byly dále projednány s řediteli škol a starosty 
měst a obcí (všichni ředitelé škol byli včas informováni o tom, že optimalizace proběhne); 
 
J. Zimola 
- konstatoval, že je předloženo 13 písemných přihlášek do diskuse, které budou akceptovány; 
 
Diskuse: 
S. Žirovnická 
- Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost doporučil strategii ke schválení zastupitelstvu kraje na 
jednání dne 6. 5. 2011 (bylo hlasováno jako o celku);  
- uvedla, že k zásadní redukci škol by mělo dojít; ve Strategii chybí pokus o specifické hodnocení kvality 
pedagogického sboru jednotlivých škol a výsledky práce pedagogických sborů; opřela se o potřebu 
udržení poměru mezi maturitními a učebními obory v rámci JK; 
- v materiálu navrhla dvě úpravy: 1. navrhuje o jednotlivých optimalizačních kartách hlasovat odděleně; 
2. dále navrhuje vypustit část usnesení I. v bodě 5, odstavce a, b (navržené splynutí SOUt Soběslav s 
Odborným učilištěm, Praktická škola a Základní škola, Soběslav, Wilsonova 405 – uvedla důvody 



 
16 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva Jihočeského kraje  KHEJ, org. odd. 

 

ponechání obou učilišť samostatnými právními subjekty - školy jsou nesourodé s rozdílnými učebními 
plány, školními vzdělávacími programy, nemožná slučitelnost oborů);  3. vypustit část usnesení II., odst. 
e,f ;  
- ke zrušení elokovaného pracoviště SOU Netolice – jedná se o nekoncepční krok; 
- při zveřejnění materiálu Strategie rozvoje školství doporučuje, aby jako její součást byly ponechány 
pouze schválené optimalizační karty; 
 
J. Zimola 
- budeme-li hlasovat o jednotlivých návrzích odděleně, pak vnímá další požadavek S. Žirovnické na 
vypuštění dvou optimalizačních návrhů (Soběslav, Netolice) jako nadbytečný; 
 
O. Veselý 
- navrhuje hlasovat a diskutovat o jednotlivých optimalizačních kartách zvlášť; 
 
L. Dvořák 
- stanovisko klubu KSČM: klub KSČM zavazuje své zastupitele, aby nepodpořili strategii ani jako celek 
ani po jednotlivých bodech (strategie řeší pouze státní školy); 
 
V Baborová 
- optimalizace je nutná; uvedla důvody proč podpořit optimalizaci;  
- na Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost se hlasovalo zvlášť o strategii (textu) a o 
optimalizaci celkově (o všech školách); 
- požaduje, aby diskuse k jednotlivým školám byla provedena odděleně; 
 
J. Zimola 
- vyjádřil názor, že je možné projednat 6 optimalizačních návrhů v jedné diskusi; 
 
Hlasování č. 46 (technické) na rozčlenění diskuse podle jednotlivých optimalizačních návrhů: 
14/28/7 
Návrh nebyl přijat. 
 
J. Zahradník 
- optimalizace je nutná, musí proběhnout;   
- vyjádřil názor k názvu materiálu – nejedná se o strategii; chybí územní rozměr, rozměr zapadající do 
oborové, vzdělávací, výchovné struktury, ale i do struktury zaměstnaneckých vztahů; 
- k jednotlivým návrhům: sloučení GON a Gymnázia Česká Č. Budějovice je krok nutný a podpoří jej, 
není možné predikovat, že by tento krok měl být spojen se zrušením osmiletého oboru na Gymnáziu 
Česká; 
- podobné plány by bylo možné provést i u jiných škol v kraji; 
- navržené optimalizační karty při hlasování podpoří; 
 
F. Dědič 
- je nutné, aby materiál obsahoval návrh dalšího postupu; na materiálu je nutno dále pracovat, zhodnotit 
kvalitu škol; je nutné brát ohledy na děti se speciálními potřebami vzdělávání (týká se SOU Soběslav); 
- dotaz, jak budou vyřešeny připomínky týkající se možnosti společného ubytování žáků v Soběslavi,  
- k zápisu Výboru pro výchovu pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost – nechápe bod 3 zápisu, kde je 
uvedeno, že došlo k zpolitizování strategie; 
 
S. Žirovnická 
- nesdílí názor k omezování gymnaziálních oborů; 
 
V. Baborová 
- dlouhodobě upozorňovali na pokles kvality vzdělání, na pokles demografické křivky, upozorňovali na 
nedostatek kvalitních žáků v učebních oborech;  
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- je pro zachování gymnaziálních oborů, ale v přiměřeném procentuálním počtu; 
- průběh jednání svědčí o tom, že jde o zpolitizování procesu optimalizace; 
 
J. Zimola 
- k V. Baborové – odmítá zpolitizování celé záležitosti; prosazoval demokratický přístup v tom, že byly 
přizvány do pracovní skupiny ke strategii škol i opoziční politické strany; 
- přizval k řečnickému pultu diskutující z řad veřejnosti a požádal je, aby dodrželi stanovenou 5 min. 
lhůtu pro příspěvek; 
 
S argumenty proti sloučení či splynutí škol vystoupili následující zástupci škol, případně samospráv: 
 
Mgr. Jiří Hůla (SPŠ a VOŠ Strakonice) 
- uvedl počty studentů slučovaných škol, obě školy jsou co do počtu žáků dostatečně silné; SPŠ škola 
může normálně fungovat, má momentálně problém s oborem Technické lyceum (není zájem o technické 
studium);  
- škola má 50tiletou tradici; 
- očekává se úbytek strojařů; 
- po sloučení škol hrozí odliv studentů do netechnických oborů v okolí, zřejmě odejde i část zaměstnanců; 
- dojde k poklesu úrovně školy; 
  
Mgr. Jiří Krauskopf (ředitel GON České Budějovice) 
- na gymnáziích je dostatek míst, ovšem potíže s naplněností mají gymnázia jiných zřizovatelů; 
- očekávaná úspora platů pracovníků, kteří budou postupně odcházet, je diskutabilní; domnívá se, že 
sloučení gymnázií nepřinese slíbenou finanční úsporu; 
 - v návrhu na sloučení postrádá výčet a konkretizaci výdajů vyvolaných sloučením obou gymnázií 
(náklady na avizovanou půdní vestavbu v budově Gymnázia Česká, rekonstrukce tělocvičny – v současné 
době nestačí ani potřebám výuky tělesné výchovy stávajícího gymnázia); 
- sportovní příprava na GON je financována ze zvláštního programu ministerstva školství (po sloučení 
bude zrušená škola ministerstvem školství vyloučena se seznamu); 
- GON je jediné v ČR; 
 
PaedDr. Marcela Radová (členka Rady školy Gymnázium Česká a členka petičního výboru „Česká proti 
sloučení“) 
- škola byla Hospodářskými novinami zařazena v dubnu 2011 do seznamu nejlepších vzdělávacích 
institucí svého druhu v rámci ČR; 
- studenti školy se řadu let umísťují na předních místech ve vědomostních soutěžích a olympiádách všech 
úrovní; 
- středoškolská odborná činnost studentů ve spolupráci s vyučujícími a Biologickým centrem AV ČR 
dosahuje úspěchů v celostátním měřítku; 
- vyjádřila nesouhlas s naplněním posuzovaných kritérií (odcitovala ta nejpalčivější, podrobně jsou 
kritéria okomentována v otevřeném dopise zastupitelům JK);   
- zásadně nesouhlasí s takto pojatým sloučení obou škol a volá po zachování identity Gymnázia Česká; 
 
Mgr. Martin Štoudek (zástupce ředitele Gymnázia Česká)  
- upozornil na rozdíly vlastního záměru a konkrétních opatření uvedených v tabulkové příloze; 
- zrušením osmiletého Gymnázia se nezvýší zájem zůstat na základních školách, zásadní nesouhlas 
s tímto krokem; 
- představil projekt za zachování osmiletého gymnázia; 
 
Mgr. František Štěch Th.D (vyučující Základu společenských věd Gymnázia Česká, senátor 
akademického senátu Jihočeské univerzity); 
- vyslovil několik podnětů jménem občanské iniciativy „Česká proti sloučení“; 
- Gymnázium Česká je značně odlišné od specializovaného GON; 
- postupné utlumování osmiletého gymnázia je nešťastným krokem; 
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- zamýšlená optimalizace budov nepřinese úsporu; 
 
PhDr. Jaromír Procházka (člen školské rady Gymnázia Česká) 
- o sloučení škol se učitelský sbor dozvěděl 24. 5. 2011; 
- je potřeba optimalizovat, ale na základě uvedeného dokumentu není možné rozhodovat o vývoji školství 
v kraji do r. 2020; 
 
Ing. Pavel Vondrys (starosta Strakonic) 
- porovnal předkládaný materiál a základní kritéria (koncepce by měla vzejít z celkové oborové potřeby); 
- v koncepci rozvoje JK je uvedeno, že v Jihočeském kraji je třeba podporovat technické obory; 
- SPŠ je technickou, strojírenskou školu, nemá problém s uplatněním na trhu práce; 
- domnívá se, že rovnoměrnost pokrytí nabídky vzdělávání na území je nesplněné kritérium; 
- optimalizace využití budov – s ohledem na počet učňů a studentů není možné přistoupit ke sloučení škol 
do jedné budovy; školy byly finančně podpořeny z hlediska jejich technické kvality z OP životního 
prostředí; 
- k učebním oborům – dojde k likvidaci technických oborů, 
- celý záměr byl provázen ne zcela standardními záležitostmi, k zařazení škol do návrhu sloučení došlo až 
dodatečně na základě návrhu ředitele SPŠ;  
- na jednání klubů či Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost byly uváděny nepravdivé 
argumenty; 
- apeloval na zastupitele k zachování obou škol; 
 
Mgr. Radek Sosna (Strakonice) 
- vyjádřil nesouhlas se sloučením SPŠ Strakonice se Střední školou řemesel a služeb Strakonice; 
- měl by být brán v potaz názor rodičů, kteří se sloučením škol nesouhlasí; 
 
Mgr. Alena Háková (zástupkyně ředitele SOU technické Soběslav) 
- citovala příspěvek ředitele SOUt Soběslav Ing. Luďka Smetany, ve kterém jsou uvedeny důvody 
nesouhlasu sloučení školy s Odborným učilištěm, Praktickou školou a ZŠ Soběslav - škola vykazuje po 
dlouhou dobu naplněnost a stabilní výkony; obě školy jsou nesourodé s rozdílnými učebními plány, 
školními vzdělávacími programy a vzdělávacími potřebami, dále je též neslučitelné ubytovací zařízení, 
které se řídí vyhláškou 73/2005 Sb. o vzdělávání dětí, žáků a studentů se speciálními vzdělávacími 
potřebami; škola stabilně vykazuje zlepšený hospodářský výsledek a je též historicky významnou 
organizací ve městě a okolí); 

 
Ing. Pavel Pavel 
- vzdal se svého diskusního příspěvku; 
 
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. (senátor) 
- předkládaný materiál Strategie rozvoje školství neobsahuje všechny požadované podklady ke sloučení 
škol; 
- pozastavil se nad některými informacemi uváděnými v dokumentu (např. informace o poklesu počtu 
žáků SŠ do r. 2048); 
- v materiálu postrádá plošné řešení otázky současného stavu a potřeby konkrétních oborů, jejich lokaci a 
predikci na možný vývoj, postrádá porovnání slučování škol za hranicemi kraje; dále chybí bilance, zda 
v oblastech kraje nemáme obory zaměřeny do jiné, než průmyslové oblasti či naopak; 
 
Pavel Vebr – student osmiletého Gymnázia Česká 
-ve svém příspěvku uvedl řečnické otázky v reakci na předešlou diskusi (nedostatek financí v kraji, 
nulové úspory prostředků u škol slučovaných v předešlém období; křivka počtu dětí);  
- uvedl, že osmiletý obor má úroveň téměř na každém gymnáziu; 
- citace příspěvku bývalého studenta, absolventa Sportovní školy při Gymnáziu Česká z let 1986-1990;  
 
J. Zimola 
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- k dalšímu případnému vystoupení studentů s příspěvky týkající se názorů veřejnosti z internetu – nechce 
bránit vystoupení, ovšem dává ke zvážení, zda je vhodné seznamovat zastupitele s úryvky internetové 
diskuse; (pozn. studenti se vzdali možnosti vystoupit); 
 
J. Zahradník 
- k zachování osmiletého oboru na Gymnáziu Česká – citace přílohy č. 6, článku 1, bod 2 materiálu 
Dodatku č… ke zřizovací listině p.o. Gymnázium, Č. Budějovice, Česká 64 - Dodatek zachovává 
existenci víceletého studijního oboru – nesoulad s optimalizační kartou na str. 41, kde je uveden přesun 
tříd sportovního gymnázia; žádá J. Krejsovou, aby uvedené záležitosti dala do souladu; 
 
V. Král 
- při minulých pokusech o prosazení strategie bylo oficiálně prezentování sloučení škol např. v Písku či 
v Táboře a dalších městech; je překvapen absencí těchto institucí v předloženém návrhu;  
 
J. Zahradník 
- k předešlému svému vystoupení uvádí, že optimalizační karta je předmětem rozhodování; 
- navrhuje úpravu usnesení v bodě I. 7 – doplnit za text slova „v upraveném znění“; 
 
Ing. Hana Šímová – pověřena vedením OŠMT 
- proces optimalizace sítě středních škol je proces dlouhodobý; pokud dojde ke sloučení škol k nějakému 
datu, jedná se o právní akt (změní se název školy, celý proces vzdělávání ve slučovaných školách zůstává 
zachován do doby, než dojde k faktickému uvolnění budovy, sestěhování škol, zlepšení oborové nabídky, 
apod.);  
- k procesu optimalizace byla sestavena pracovní skupina napříč politickým spektrem, 
- vyzývala veškeré možné aktéry k tomu, aby předkládali návrhy na případné úspory, sloučení a 
optimalizaci sítě středních škol tak, aby prioritní kritéria byla dodržena; žádné jiné návrhy než ty, které 
byly projednávány, z jiné strany neobdržela; napříč politickým spektrem a sociálními partnery prošlo 
projednávání všech návrhů; kritéria byla u každého návrhu konkrétně projednávána a nebylo možné dát 
jednotlivým kritériím vyšší váhu, či je např. upřednostnit; 
- vyjádřila se k jednotlivým příspěvkům - ke Gymnáziu Česká – nebyl zde sdělen hlavní cíl sloučení; 
v návrzích nejde o upřednostnění ekonomické stránky; u GON – podstatné je najít prostor pro uvedenou 
školu (nájem školy bude ukončen ke dni 31. 7. 2016); není cílem, aby při snižující se demografické křivce 
všichni nastupovali do maturitních oborů, tzn. musíme plošně přistupovat jak k redukci maturitních 
oborů, tak k redukci gymnaziální nabídky;  jako vhodný prostor pro GON se jeví budova Gymnázia 
Česká, ke které má škola historicky nejblíže; k problematice rozvojového programu (příspěvek Mgr. 
Krauskopfa) – na ministerstvu školství byla ověřena změna případného názvu školy pro přiznání dotace 
na placení sportovních trenérů - pro MŠMT není problémem; k objektu ul. E. Destinové – objekt je 
objektem města, hledáme prostory v našem majetku; k poznámce půdní vestavby či rekonstrukce 
tělocvičny – kraj má grantové programy na podporu sportovních zařízení, do kterých může ředitel školy 
podat projekt (doposud tak neučinil); k půdní vestavbě, která může poskytnout prostor pro případné 
trenéry –  je možné, že půdní vestavba nebude nutná (z hlediska případného odhadu vývoje počtu žáků);  
- k PaedDr. Radové (nesouhlas kritérií) – OŠMT zpracoval dostatečné množství odborných a statistických 
podkladů, aby kritéria obhájil; k rozdílnosti vzdělávacích plánů – vzdělávací plány Gymnázia a GON se 
programy liší pouze ve vyšším počtu tělesné výchovy, pro kterou je potřeba tělocvičny; 
- k utlumení nabídky osmiletého gymnázia – nabídka zůstane v dostatečném množství na území Č. 
Budějovic zachována; dostáváme se k plnění požadavků dlouhodobého záměru; 
- k dodatku zřizovací listiny osmiletého gymnázia (poznámka Dr. Zahradníka) – věc je v pořádku; 
vysvětlila, že pokud by došlo k utlumení gymnázia od 1. 9. 2012 (zatím se jedná se o záměr), tak předmět 
činnosti ve zřizovací listině musí obsahovat vše, co škola poskytuje (tzn. do doby, než dojde k ukončení 
posledního ročníku osmiletého gymnázia, musí být tato činnost ve zřizovací listně zanesena); 
- k soukromým školám – k navýšení kapacity studentů na Biskupském gymnáziu došlo na základě 
rozhodnutí ministerstva školství proti souhlasu Jihočeského kraje; 
- k P. Vebrovi – úspory z minulé optimalizace jsou k dispozici (k nahlédnutí na OŠMT) 
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- ke sloučení škol ve Strakonicích – sloučením nedojde k degradaci škol; ve Strakonicích dojde sloučením 
ke spojení oborově shodných škol, k posílení technického vzdělávání; předpokládáme, že v budoucnu 
dojde k úsporám některého ze službových objektů; ke sdělení, že se k případnému návrhu 
optimalizace nemohla vyjádřit hospodářská komora ve Strakonicích – jedná se o záležitost JHK; bylo 
komunikováno s krajskou hospodářskou komorou (stanovisko je směrodatné); k nesplněnému kritériu 
pokrytí – jedná se o pokrytí dopravní obslužnosti (sloučením škol ve Strakonicích nedojde k tomu, že by 
školy nebyly dopravně dostupné); 
- ke stanovisku sloučení učiliště v Soběslavi – k 1. 9. 2011 dojde k tomu, že odborné učiliště a Praktická 
škola v Soběslavi se tímto dnem stává střední školou; chceme vytvořit na trase mezi Č. Budějovice a 
Táborem jedno odborné a „službové“ učiliště (na území je velká koncentrace objektů); nedochází 
k degradaci oborů; v radě kraje byl znovu předložen materiál ohledně tohoto optimalizačního návrhu - byl 
změněn návrh místo sloučení na splynutí (jde o výmaz z rejstříku škol, které se spojí do nové školy 
s novým IČ včetně výběrového řízení na nového ředitele školy);  
- k poznámce senátora M. Krejči – strategii zpracovával OŠMT od r. 2009; všechny údaje jsou průběžně 
aktualizovány; materiál nebyl předán ke komerčnímu zpracování; vychází ze všech analytických a 
dostupných podkladů; k možnému poklesu žáků – jde o prognózu ČSÚ; k predikci vývoje oborů – tato 
otázka byla pokládána sociálním partnerům, kteří se k této věci jen velmi těžko vyjadřovali; MŠMT 
připravuje národní projekt, kterým chce řešit předpověď budoucích potřeb trhu práce; 
- problematika optimalizace trápí všechny kraje;  
- sledujeme problematiku slučování škol i za hranicemi jiných krajů;  
 
J. Krejsová 
- k poznámce Dr. Zahradníka (osmileté gymnázium, nesoulad s optimalizační kartou) – akceptuje, po 
jmenování nového ředitele je možné řešit i čtyřletým gymnáziem); 
- k V. Královi (k původně navrženým školám ke sloučení) – šlo o vnitřní připomínkové řízení (byla 
jmenována pracovní skupina, která řešila optimalizační kroky a nepřijala původní návrhy); 
- k F. Dědičovi (poznámka k společnému ubytování dětí se specielním zaměřením v Soběslavi) – je 
umožněno dodržet obě vyhlášky (školská a MPSV); uvedla příklady škol;  
 
J. Zahradník 
- k Dr. Krejsové - upravené znění v bodu I. 7 bude spočívat v tom, že se na str. 40 (optimalizační karta č. 
1 GON a Gymnázium Česká) škrtne návrh varianty sloučení; 
 
J. Zimola 
- k novým příspěvkům do diskuse – z důvodu časové tísně požádal o zkrácení vystoupení na 2 min. limit 
(bez námitek) 
 
Technické hlasování o zkrácení limitu na 2 minuty: 
Návrh byl přijat většinou hlasů.                 
 
PaedDr. Radová 
- reakce na vystoupení H. Šímové – na optimalizační kartě č. 1 pod názvem je uvedena věta návrh 
sloučení GON Česká s cílem zrušení GON; H. Šímová uvedla, že cílem slučování nejsou materiální 
záležitosti, ale zachování GON; 
 
Mgr. Štěpán Ježek (učitel SOUt Soběslav) 
- uvedl připomínky k vystoupení H. Šímové: OU a Praktická škola Soběslav má momentálně E obory, H 
obory budou otevřeny; k  navyšování oborů – otevírají se nové obory, které jsou na jiných učilištích 
minimálně naplněné; 
- k optimalizační kartě č. 5 – nedomnívá se, že se postupovalo podle toho, že k obsahově menší škole se 
připojí ta obsahově větší (uvedl počty žáků);  
 
J. Zimola 
- k Mgr. Ježkovi - materiál v pozměněné podobě uvažuje o splynutí škol, tento argument je irelevantní;  
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Mgr. Krauskopf 
- požádal hejtmana o seznámení s dopisem předsedy Českého olympijského výboru MUDr. M. Jiráska; 
 
Ing. Vondrys 
- vyjádřil nesouhlasné stanovisko k vystoupení Ing. Šímové např. k záležitosti akceptování stanoviska 
hospodářské komory;  
- optimalizace z hlediska využití zázemí škol může nastat i bez slučování obou škol; 
 
V. Baborová 
- k vystoupení H. Šímové – nesouhlasí s tím, že ostatní členové pracovní skupiny nepodávali žádné 
pozměňovací návrhy; 
- na první pracovní schůzce bylo sděleno, že s návrhem na sloučení škol ve Strakonicích přišli oba 
ředitelé škol; 
 
J. Zimola 
- citace stanoviska předsedy Českého olympijského výboru MUDr. M. Jiráska; 
 
V. Ebert 
- rozhodnutí je politická záležitost; 
 
I. Stráská 
- kvalitu školy a její pověst nedělá jméno, ale učitelský sbor a kvalitní studentstvo; k tomu lze dospět tak, 
že kapacity nebudou dvojnásobné; 
- snižování kapacit nemá ekonomický aspekt, ale i aspekt kvalitativní; 
 
J. Slíva  
- seznámil s návrhem na doplnění usnesení (shoda s předkladatelem pozměňujícího návrhu J. Zahradníka 
a předkladatelky materiálu J. Krejsové) – v bodě I. 7 - ..za uvedený text doplněno „v upraveném znění“ 
(úprava spočítá v tom, že v optimalizační kartě č. 1 dojde k vypuštění textu od nadpisu „Návrh varianty 
sloučení„ (str. 40) po tabulku s názvem „Cílové úspory“ – str. 41); 
 
J. Zimola 
- hlasování bude probíhat po jednotlivých bodech; 
 
Hlasování č. 47 – (bod I. 1 a, b, c)  
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
1. s účinností od 1. 1. 2012  
a) zrušení příspěvkové organizace Gymnázium olympijských nadějí, České Budějovice, Emy 

Destinové 46, IČ 60076020, bez likvidace a její sloučení s příspěvkovou organizací Gymnázium, 
České Budějovice, Česká 64, IČ 60075775, s tím, že na tuto příspěvkovou organizaci přechází 
všechna práva a povinnosti včetně práv a povinností z pracovněprávních vztahů zrušené příspěvkové 
organizace, 

b) změnu názvu příspěvkové organizace Gymnázium, České Budějovice, Česká 64, IČ 60075775, na 
název Gymnázium Česká a Olympijských nadějí, České Budějovice, Česká 64, 

c) dodatek zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, České Budějovice, Česká 64, 
IČ 60075775, dle přílohy č. 6 mat. č. 221/ZK/11, 

34/2/12 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování č. 48 (bod I. 2. a, b. c)   
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
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2. s účinností od 1. 1. 2012  
a) zrušení příspěvkové organizace Obchodní akademie, Třeboň, Táboritská 688, IČ 60816881, bez 

likvidace a její sloučení s příspěvkovou organizací Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, 
Třeboň, Vrchlického 567, IČ 00073181, s tím, že na tuto příspěvkovou organizaci přechází všechna 
práva a povinnosti včetně práv a povinností z pracovněprávních vztahů zrušené příspěvkové 
organizace, 

b) změnu názvu příspěvkové organizace Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Třeboň, 
Vrchlického 567, IČ 00073181, na název Obchodní akademie, Střední odborná škola a Střední 
odborné učiliště, Třeboň, Vrchlického 567, 

c) dodatek zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, 
Třeboň, Vrchlického 567, IČ 00073181, dle přílohy č. 6 mat. č. 221/ZK/11, 

35/2/11 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 49 (bod I. 3 a,b)  
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
3. s účinností od 1. 1. 2012  
a) zrušení příspěvkové organizace Střední odborné učiliště, Netolice, Václavská 92, IČ 67154956, bez 

likvidace a její sloučení s příspěvkovou organizací Střední škola, Vimperk, Nerudova 267, IČ 
00477419, s tím, že na tuto příspěvkovou organizaci přechází všechna práva a povinnosti včetně 
práv a povinností z pracovněprávních vztahů zrušené příspěvkové organizace, 

b) dodatek zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola, Vimperk, Nerudova 267, IČ 
00477419, dle přílohy č. 6 mat. č. 221/ZK/11, 

31/6/11 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 50 (bod I. 4 a, b, c) 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
4. s účinností od 1. 1. 2012  
a) zrušení příspěvkové organizace Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola, Strakonice, 

Želivského 291, IČ 60650435, bez likvidace a její sloučení s příspěvkovou organizací Střední škola 
řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934, IČ 16820002, s tím, že na tuto příspěvkovou organizaci 
přechází všechna práva a povinnosti včetně práv a povinností z pracovněprávních vztahů zrušené 
příspěvkové organizace, 

b) změnu názvu příspěvkové organizace Střední škola řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934, IČ 
16820002, na název Vyšší odborná škola, Střední průmyslová škola a Střední odborná škola řemesel 
a služeb, Strakonice, Zvolenská 934, 

c) dodatek zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola řemesel a služeb, Strakonice, 
Zvolenská 934, IČ 16820002, dle přílohy č. 6 mat. č. 221/ZK/11, 

27/7/14 
Návrh nebyl přijat. 
 
J. Zimola 
- dokončí hlasování a poté bude vyvoláno dohadovací řízení; 
 
Hlasování č. 51 (bod I. 5 a, b) (na základě předloženého dodatku materiálu dojde ke splynutí škol) 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
5. s účinností od 1. 1. 2012  
a) zřízení příspěvkové organizace Střední škola řemeslná a Základní škola, Soběslav, Jiráskova 66/II, 
b) zrušení příspěvkové organizace Střední odborné učiliště technické, Soběslav, Jiráskova 66/II, IČ 
14504057, a příspěvkové organizace Odborné učiliště, Praktická škola a Základní škola, Soběslav, 
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Wilsonova 405, s účinností od 1. 9. 2011 s názvem Střední škola a Základní škola, Soběslav, Wilsonova 
405, IČ 00376221, bez likvidace a splynutí zrušených příspěvkových organizací do nově zřízené 
příspěvkové organizace Střední škola řemeslná a Základní škola, Soběslav, Jiráskova 66/II s tím, že na 
tuto příspěvkovou organizaci přechází všechna práva a povinnosti včetně práv a povinností 
z pracovněprávních vztahů zrušených příspěvkových organizací, 
32/5/11 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 52 (bod I. 6): 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
6. přemístění příspěvkové organizace Obchodní akademie a Jazyková škola s právem státní jazykové  
zkoušky, Písek, Karlova 111, IČ 60869089, do budovy na adrese Písek, Čelakovského 200, ve které sídlí  
Střední zemědělská škola, Písek, Čelakovského 200, IČ 60869054, s tím, že bude zachována právní  
subjektivita obou příspěvkových organizací, 
37/2/9 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 53 (bod I. 7 v upraveném znění):  
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje  
7. Strategii rozvoje školství Jihočeského kraje v horizontu do roku 2020, jejíž součástí je optimalizace sítě 
škol v Jihočeském kraji v souladu s částí I. usnesení v upraveném znění; 
32/3/13 
Návrh byl přijat. 
 
J. Zimola: 
- konstatoval, že ze 6 optimalizačních návrhů bylo přijato 5 návrhů; o bodu II. usnesení bude hlasováno 
na základě výsledku dohadovacího řízení;  
- požádal předsedy politických klubů o dohadovací řízení (cca 15 min. přestávka); 
 
Po přestávce: 
 
J. Zimola: 
- byl upozorněn, že měl nechat o dohadovacím řízení hlasovat, omluvil se s tím, že uvedená přestávka 
byla přestávkou na občerstvení a požádal o vyjádření k uskutečnění dohadovacího řízení (v souladu 
s Jednacím řádem); o uvedené věci bude hlasováno zvednutím ruky;  
 
Hlasování o uskutečnění dohadovacího řízení: 
Návrh byl přijat většinou hlasů (zdrželo se 7) 
 
J. Zimola 
- seznámil s výsledky dohadovacího řízení v záležitosti VOŠ a SPŠ Strakonice a Střední školy řemesel a 
služeb Strakonice – byla dohodnuta varianta splynutí škol (sídlo nově zřízeného subjektu by bylo sídlo 
Střední školy řemesel a služeb s tím, že materiál bude takto upraven; do bodu II. usnesení (ruší k 31. 12. 
2011 zřizovací listiny následujících příspěvkových organizací) bude doplněn bod g) Střední škola řemesel 
a služeb Strakonice; 
 
J. Slíva 
- seznámil s novým návrhem na usnesení, kdy dojde k úpravě části I. 4 (splynutí škol) a bude doplněn 
nově bod II. g); 
 
J. Zimola 
- otevřel diskusi (bez diskuse); 
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Hlasování č. 54 o změněném usnesení v části I. 4 (splynutí škol Strakonice): 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
I. schvaluje 
4. s účinností od 1. 1. 2012  
a)   zřízení příspěvkové organizace Vyšší odborná škola, Střední průmyslová škola a Střední odborná 

škola řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934,  
b)  zrušení příspěvkové organizace Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola, Strakonice, 

Želivského 291, IČ 60650435, a příspěvkové organizace Střední škola řemesel a služeb, Strakonice, 
Zvolenská  934, IČ 16820002, bez likvidace a splynutí zrušených příspěvkových organizací do nově 
zřízené příspěvkové organizace Vyšší odborná škola, Střední průmyslová škola a Střední odborná 
škola řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934 s tím, že na tuto příspěvkovou organizaci přechází 
všechna práva a povinnosti včetně práv a povinností z pracovněprávních vztahů zrušených 
příspěvkových organizací, 

35/4/8 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování č. 55 o části II. usnesení (a-f + doplněném bodu g): 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje 
II. ruší 
ke dni 31. 12. 2011 zřizovací listiny následujících příspěvkových organizací: 
a) Gymnázium olympijských nadějí, České Budějovice, Emy Destinové 46, IČ 60076020, 
b) Obchodní akademie, Třeboň, Táboritská 688, IČ 60816881, 
c) Střední odborné učiliště, Netolice, Václavská 92, IČ 67154956, 
d) Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola, Strakonice, Želivského 291, IČ 60650435, 
e) Střední odborné učiliště technické, Soběslav, Jiráskova 66/II, IČ 14504057, 
f) Odborné učiliště, Praktická škola a Základní škola, Soběslav, Wilsonova 405, IČ 00376221, s účinností 
od 1. 9. 2011 s názvem Střední škola a Základní škola, Soběslav, Wilsonova 405, 
g) Střední škola řemesel a služeb, Strakonice, Zvolenská 934, IČ 16820002. 
34/4/9 
Návrh byl přijat. 
 
Bylo přijato usnesení č. 196/2011/ZK-23 v upraveném znění. 
 
44. bod programu 
Žádost o změnu procentuální výše spolufinancování projektu 
 
Předkladatel: J. Krejsová 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 56 o přijetí usnesení: 42/0/4 
Číslo usnesení: 197/2011/ZK-23 
 
 
45. bod programu 
Účast na Hrách V. zimní olympiády dětí a mládeže ČR v roce 2012 v Moravskoslezském kraji 
 
Předkladatel: J. Krejsová 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 57 o přijetí usnesení: 37/0/7 
Číslo usnesení: 198/2011/ZK-23 
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46. bod programu 
Dodatky zřizovacích listin škol a školských zařízení 
 
Předkladatel: J. Krejsová 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 58 o přijetí usnesení: 41/0/4 
Číslo usnesení: 199/2011/ZK-23 
 
 
47. bod programu 
Dotace z FRŠ - IV. etapa 
 
Předkladatel: J. Krejsová 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 59 o přijetí usnesení: 39/0/6 
Číslo usnesení: 200/2011/ZK-23 
 
F. Štangl – sloučil důvodové zprávy a rozpravu k bodům č. 48 - 52 
48. bod programu 
Grantový program Nemovité kulturní památky 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 60 o přijetí usnesení: 38/0/5 
Číslo usnesení: 201/2011/ZK-23 
 
 
49. bod programu 
Grantový program Zvýšené náklady obnovy památkově chráněných staveb 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 61 o přijetí usnesení: 40/0/3 
Číslo usnesení: 202/2011/ZK-23 
 
 
50. bod programu 
Grantový program Movité kulturní d ědictví 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 62 o přijetí usnesení: 37/0/6 
Číslo usnesení: 203/2011/ZK-23 
 
 
51. bod programu 
Grantový program Obnova drobné sakrální architektury v krajin ě 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 63 o přijetí usnesení: 38/0/5 
Číslo usnesení: 204/2011/ZK-23 
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52. bod programu 
Grantový program Předprojektová příprava obnovy kulturních památek 2011 - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 64 o přijetí usnesení: 42/0/2 
Číslo usnesení: 205/2011/ZK-23 
 
 
53. bod programu 
Projednání jmenovitých podpor ve veřejném zájmu kraje pro Jihočeskou agenturu pro podporu 
inovačního podnikání o.p.s. na rok 2011 
 
Předkladatel: F. Štangl 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 65 o přijetí usnesení: 39/0/5 
Číslo usnesení: 206/2011/ZK-23 
 
 
54. bod programu 
Prodloužení termínu pro závěrečné vyúčtování - obec Horosedly 
 
Předkladatel: K. Vlasák 
J. Netík  
- body 54-57 Výbor pro venkov, zemědělství a životní prostředí doporučuje ke schválení; 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 66 o přijetí usnesení: 39/0/4 
Číslo usnesení: 207/2011/ZK-23 
 
 
55. bod programu 
Dohoda o spolupráci mezi Jihočeským krajem a sdružením Krasec, o.s. - krajská síť 
environmentálních center v jižních Čechách 
 
Předkladatel: K. Vlasák 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 67 o přijetí usnesení: 38/0/3 
Číslo usnesení: 208/2011/ZK-23 
 
 
56. bod programu 
Příspěvky na hospodaření v lesích - 2. část žádostí k projednání 
 
Předkladatel: K. Vlasák 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 68 o přijetí usnesení: 38/0/3 
Číslo usnesení: 209/2011/ZK-23 
 
 
57. bod programu 
Grantový program na podporu činnosti útulků pro zvířata - výběr projekt ů 
 
Předkladatel: K. Vlasák 
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� Bez rozpravy 
Hlasování č. 69 o přijetí usnesení: 37/0/4 
Číslo usnesení: 210/2011/ZK-23 
 
 
58. bod programu 
Změna usnesení ZK ve věci schválení seznamu staveb k zahájení v roce 2011 v rámci dotačního 
programu MZe 129 180 „Výstavba a obnova infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ 
 
Předkladatel: K. Vlasák 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 70 o přijetí usnesení: 39/0/3 
Číslo usnesení: 211/2011/ZK-23 
 
 
59. bod programu 
Rozpočtové změny 14/11 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 71 o přijetí usnesení: 34/0/8 
Číslo usnesení: 212/2011/ZK-23 
 
 
60. bod programu 
Plnění rozpočtu Jihočeského kraje za 1. čtvrtletí roku 2011 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 72 o přijetí usnesení: 36/0/6 
Číslo usnesení: 213/2011/ZK-23 
 
 
61. bod programu 
Žádosti o prominutí odvodů a penále za porušení rozpočtové kázně 
 
Předkladatel: L. Průša 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 73 o přijetí usnesení: 35/0/7 
Číslo usnesení: 214/2011/ZK-23 
 
M. Kuba – sloučil důvodové zprávy a diskusi k bodům č. 62-64; 
 
62. bod programu 
Předání staveb k hospodaření Správě a údržbě silnic Jihočeského kraje 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 74 o přijetí usnesení: 36/0/6 
Číslo usnesení: 215/2011/ZK-23 
 
 
63. bod programu 
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Majetkoprávní vypořádání nemovitostí 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 75 o přijetí usnesení: 37/0/5 
Číslo usnesení: 216/2011/ZK-23 
 
 
64. bod programu 
Záměr majetkoprávního vypořádání nemovitostí 
 
Předkladatel: M. Kuba 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 76 o přijetí usnesení: 39/0/3 
Číslo usnesení: 217/2011/ZK-23 
 
 
65. bod programu 
Záměr prodeje areálu bývalé lesnické školy ve Vimperku 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 77 o přijetí usnesení: 35/0/6 
Číslo usnesení: 218/2011/ZK-23 
 
 
66. bod programu 
Prodej nemovitosti a zřízení věcného břemene v k. ú. Měšice u Tábora 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 78 o přijetí usnesení: 38/0/3 
Číslo usnesení: 219/2011/ZK-23 
 
 
67. bod programu 
Prodej nepotřebných nemovitostí v k. ú. České Budějovice 3 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 79 o přijetí usnesení: 39/0/2 
Číslo usnesení: 220/2011/ZK-23 
 
 
68. bod programu 
Výkup spoluvlastnického podílu pozemků potřebných pro zabezpečení provozu letiště České 
Budějovice 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 80 o přijetí usnesení: 40/0/2 
Číslo usnesení: 221/2011/ZK-23 
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69. bod programu 
Výkup částí pozemků v území vzletových rovin letiště České Budějovice 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
 
Hlasování č. 81 o přijetí usnesení: 37/0/4 
Číslo usnesení: 222/2011/ZK-23 
 
 
70. bod programu 
III. etapa odstraňování nepotřebných staveb v areálu Jihočeského letiště České Budějovice 
 
Předkladatel: J. Slíva 
 
Diskuse: 
F. Dědič 
- dotaz na náklady za provedení demolice; 
 
J. Slíva 
- odpověď bude pro F. Dědiče připravena; 
 
Hlasování č. 82 o přijetí usnesení: 36/1/4 
Číslo usnesení: 223/2011/ZK-23 
 
 
71. bod programu 
Přijetí daru pozemku a záměr darování pozemku v k.ú. Homole 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 83 o přijetí usnesení: 39/0/2 
Číslo usnesení: 224/2011/ZK-23 
 
 
72. bod programu 
Návrh na darování dokumentace pro územní rozhodnutí „Protipovodňová opatření Rožmberk“ 
Povodí Vltavy, s. p. 
 
Předkladatel: J. Slíva 
L. Průša 
- krajský úřad zpracoval dokumentaci k územnímu rozhodnutí – dokumentaci převezme Povodí Vltavy; 
podmínkou úspěšného vydání je dohoda o majetkových vztazích -  Povodí Vltavy byly poskytnuty 
veškeré údaje, které opatřil odbor hospodářské a majetkové správy;  
- podstatnou věcí je dohoda s Městem Třeboň; 
- musí dojít k jednání s Rybářstvím Třeboň a s Povodím Vltavy – je třeba dohodnout mechanismus 
škodních náhrad v případě povodňových jevů; 
 
Diskuse: 
J. Váňa (ODS) 
- dotaz, zda bude dokumentace na Jihočeském kraji trvale k nahlédnutí, případně k dispozici kopie; 
 
L. Průša 
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- čeká se na projednání s generálním ředitelem Povodí Vltavy, dokumentace je k nahlédnutí u ředitele 
krajského úřadu; 
 
Z. Mráz 
- za Město Třeboň požaduje 1x paré dokumentu; 
 
J. Zimola 
- 1x paré dokumentace obdrží Město Třeboň; 
 
Hlasování č. 84 o přijetí usnesení: 41/0/0 
Číslo usnesení: 225/2011/ZK-23 
 
 
73. bod programu 
Koupě pozemku pro Domov Libníč a Centrum sociálních služeb Empatie 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 85 o přijetí usnesení: 39/0/2 
Číslo usnesení: 226/2011/ZK-23 
 
 
74. bod programu 
Schválení omezujících podmínek bezúplatného převodu pozemku v k. ú. Vimperk 
 
Předkladatel: J. Slíva 

� Bez rozpravy 
Hlasování č. 86 o přijetí usnesení: 40/0/1 
Číslo usnesení: 227/2011/ZK-23 
 
 
75. bod programu 
Diskuze, různé 
 

� Bez rozpravy 
 
76. bod programu 
Závěr 

 
Zastupitelstvo Jihočeského kraje bylo ukončeno v 16,51 hod. 
 
 
Přílohy zápisu: 

1. Příloha č. 1 zápisu - výpis usnesení z 23. zasedání zastupitelstva kraje 
2. Příloha č. 2 zápisu  - usnesení č. 159/2011/ZK-23 
3. Příloha č. 3 zápisu  - usnesení č. 171/2011/ZK-23 
4. Příloha č. 4 zápisu  - usnesení č. 172/2011/ZK-23 
5. Příloha č. 5 zápisu  - usnesení č. 173/2011/ZK-23 
6. Příloha č. 6 zápisu  - usnesení č. 174/2011/ZK-23 
7. Příloha č. 7 zápisu  - usnesení č. 176/2011/ZK-23 
8. Příloha č. 8 zápisu  - usnesení č. 177/2011/ZK-23 
9. Příloha č. 9 zápisu  - usnesení č. 178/2011/ZK-23 
10. Příloha č. 10 zápisu  - usnesení č. 201/2011/ZK-23 
11. Příloha č. 11 zápisu  - usnesení č. 203/2011/ZK-23 
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12. Příloha č. 12 zápisu  - usnesení č. 204/2011/ZK-23 
13. Příloha č. 13 zápisu  - usnesení č. 209/2011/ZK-23 
14. Pozvánka 
15. Prezenční listina 
16. Protokoly o hlasování  
17. Materiály k jednání 

 
 
 
Zapsala: Radmila Mrázková 
Datum: 3. 6. 2011 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
Ing. Karel Vlasák       …………………….. 
 
 
 
Václav Kučera        …………………….. 
 
 
 
Mgr. Jiří Zimola 
hejtman Jihočeského kraje      …………………….. 
 
 
 
 
 
 
 


